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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 

tj. od dnia 9 czerwca 2022 r. do dnia 22 czerwca 2022 r. 

 

Dnia 10.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Narada ze Skarbnikiem, Z/cą Wójta, Kierownikiem IZP w sprawie niezbędnych korekt budżetu 

na sesję 30.06.2022 r.  

Uwzględniono wszystkie potrzeby zwiększenia nakładów w oświacie + podwyżki dla 

niektórych inwestycji, alokowano środki na wyższe opłaty za usługi (energię elektryczną).  

Szczegóły dotyczące środków na pokrycie potrzeb zawierać będą opisy do projektów uchwał.  

• Przygotowanie sprawozdania z prac wójta do sesji w dniu 21.06.2022 r.  

• Wpłynęło pismo Nadleśnictwa Strzebielino dotyczace wspólnych przedsięwzięć drogowych 

finansowych ze środków PGL z kosztów własnych Nadleśnictwa Strzebielino. Działania 

dofinansowane będą kwotą 200.000 zł i mają dotyczyć uzgodnionych wcześniej odcinków dróg, 

jn.: 

- ul. Zagrodowa Strzebielino- kontynuacja utwardzania płytami IOMB. 

- Dąbrowa Brzezieńska -  dz. 159, 

- Łęczyce 201, 297 – droga za GZUK, 

- Dąbrówka Wlk. – droga za Domem Seniora.  

Przesłano także umowę do zadania. Realizacja w/w zakresów jest oczekiwana do 30.10.2022 r.  

Dnia 13.06÷14.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  

• Udział w Komisji Gospodarczej. Wyjaśnienia dotyczące pisma sołtysa w sprawie podtopienia, 

niedrożnej deszczówki oczyszczania rowu, którego właścicielem są Wody Polskie.  

• Podpisano 178 upomnień dotyczących zaległości podatkowych.  

Dnia 15.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne, w tym podpisanie kilku „WZ” dla zabudowy jednorodzinnej w 

Rozłazinie, Dzięcielcu, Łęczycach, Bożympolu Wlk.  

• Wyjazd do Starostwa na spotkanie z przedstawicielami Samorządu Województwa Pomorskiego 

w sprawie oddania S-6 do użytku. Terminu nie podano, a czerwcowy nie będzie dotrzymany.  

Omówiono także warianty kategorii obecnej DK-6 po uruchomieniu S-6. Droga ta nie będzie 

miała statutu krajowej. Jeden z proponowanych 3 wariantów – wariant 1 – zakłada, że na 

odcinku od Gdyni do Bożegopola przejmie tę drogę SWP. W założeniach jest utrzymanie drogi 

(także zimowe) jednak bez chodników, ścieżek itp. Te miałyby być utrzymane przez samorząd. 

Projekt uchwały będzie przesłany do gminy do opinii.  

Pozostałe 2 warianty są bardzo niekorzystne dla gminy (jeden zakłada, że byłaby to droga 

gminna). Wyraziłem swoją krytykę tego dotyczącą. V/ce marszałek uspakajał jednak, że Zarząd 

Województwa Pomorskiego będzie rekomendował wariant I.  

• W odpowiedzi na nasze odwołanie WIOŚ przysłał decyzję z dnia 10.06.2022 o zawieszeniu 

zapłaty kary w wysokości 11.900 zł do dnia 12.06.2025 r. za niewykonanie obowiązku 

ograniczenia masy odpadów komunalnych w 2019 r.  

• Podpisałem umowę z firmą USŁUGI REMONTOWO – SPRZĄTAJĄCE D. Płuciennik Nawcz 

na wykonanie II etapu utwardzenia terenu realizacji przy świetlicy w Nawczu. Koszt realizacji 

27.800 zł brutto w terminie 60 dni od podpisania umowy.  

Dnia 17.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne.  



• Podpisałem decyzję o zwiększeniu nakładów na „Przystanie kajakowe….” o kwotę 32.920 zł. 

oraz na hydrofornię Dąbrowa Brzezieńska o kwotę 1.946 zł (pismo firmy dotyczace 

nieszczelności, które ujawniły się w trakcie procesu technologicznego). W związku z 

powyższymi koniecznymi wydatkami odpowiednio zmniejszymy nakłady na zwiększone 

wydatki dotyczące energii elektrycznej.  

• W związku z niemożnością wykorzystania środków niewygasających do 30.06.2022 r. kwoty z 

nw. zadań należy przenieść na dochody budżetu, a następnie w tych samych wysokościach 

wprowadzić po stronie wydatków: 

1) „Projekt i budowa sieci wod-kan Dzięcielec – Nawcz” – 1.036.434,26 

2) „Przebudowa drogi gminnej ul. Osiedlowa Bożepole Wlk.” – 300.000,00 

Dnia 20.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne – m.in. podpisałam 13 umów na dofinansowanie inwestycji 

służących ochronie powietrza, polegających na wymianie źródeł w budynkach lub lokalach 

mieszkalnych położonych na terenie gminy Łęczyce.  

• Odbyło się Zwyczajne Walne Zgromadzenie Wspólników ZZO „Czysta Błękitna Kraina” w 

Czarnówku. W Zgromadzeniu udział wzięła p. Kierownik ROŚ.  Zysk Spółki za 2021 r. w wys. 

522.238,14 zł przeznaczono w całości na kapitał zapasowy Spółki.  Zarządowi Spółki oraz 

radzie Nadzorczej udzielono absolutorium za 2021 r. 

Podczas Zgromadzenia poruszono temat problemu samorządów z uzyskiwaniem wymaganego 

stopnia recyklingu odpadów. Zaproponowano podjęcie działań przez P. Prezes w kierunku 

planów inwestycyjnych ( rozbudowa sortowni, kompostowni) oraz podjęcie próby ubiegania 

się na te inwestycje środków z ramach KPO. Pomysł wstępnie zaakceptowali wszyscy 

wspólnicy i ustalono, aby wyznaczyć odrębne spotkanie na koniec sierpnia/ początek września 

i zaprosić na nie Posłów lub Senatora, którzy sprawują mandaty z tego okręgu.   

• Z uwagi na dużą ilość zapytań do ogłoszonego przetargu do 28 czerwca 2022 r. do godz. 9:00 

przedłużyliśmy termin składania ofert na zadanie : „budowa sieci wodociągowej i 

kanalizacyjnej Godętowo-Wielistowo w systemie zaprojektuj – wybuduj”. Otwarcie ofert tego 

samego dnia godz. 9:15. 

Dnia 21.06.2022 r.  

• Czynności administracyjne – m.in. podpisałam 17 szt. upomnień dotyczących zaległości 

podatkowych.  

• Udział w spotkaniu ZIT Lębork (MOF) – podpisanie porozumienia w sprawie powołania 

Związku Zintegrowanego Inwestycji Terytorialnych Lębork mającego na celu współpracę jst w 

ramach MOF Lęborka. Strategię dla MOF opracuje Agencja Rozwoju Pomorza z Gdańska. 

Współfinansowanie kosztów działalności biura MOF odbywać się będzie na zasadzie dotacji 

celowej przekazywanej Liderowi (UM Lębork) począwszy od 2023 r.  

• Odbyłam spotkanie z prezesem i naczelnikiem OSP Łęczyce. OSP zwraca się z prośbą o 

dofinansowanie do uzbrojenia quada ratowniczego 4x4 (straż pozyskała środki w wysokości 

45.000 zł – brakuje 9.500 zł do pełnego podstawowego uzbrojenia maszyny.  

• Przygotowania do Sesji RG. 

• Podpisałam umowę z firmą PORR SA Warszawa na realizację zadania w ramach remontów 

bieżących dróg pn. „przebudowa nawierzchni bitumicznej przy OSP Łęczyce oraz w pasie 

przyległym o pow. 200 m 2  do ul. Słonecznej w Łęczycach. Zadanie za kwotę 23.266,52 zł 

brutto. Termin realizacji 30 dni od podpisania umowy. 

• Podpisałam umowę z KR Projekty Budowlane Karolina Roczniewska z Redy na wykonanie 

dokumentacji projektowej zadania pn. „Budowa sieci wodociągowej w m-ci Rozłazino ul. 

Leśna. Wartość zamówienia 18.000,00 zł brutto. Termin realizacji do 31.10.2022 r. 

 

 



Dnia 22.06.2022 r.   

• Czynności administracyjne. 

• Udział w spotkaniu zorganizowanym przez Starostwo Powiatowe w Wejherowie w sprawie 

budowy elektrowni jądrowej w gm. Choczewo. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele 

wszystkich zainteresowanych samorządów ( Wójt Gminy Choczewo, Starostowie 3 powiatów, 

oraz przedstawiciele gmin sąsiadujących z gm. Choczewo. Tematem spotkania była budowa 

infrastruktury towarzyszącej elektrowni (budowa dróg, budowa linii kolejowej, stacji i sieci 

przesyłowy wyprodukowanej w przyszłości energii). Potwierdzono, że budowa drogi 

dojazdowej do elektrowni przewidywana jest z węzła Łęczyce przy okazji budowy trasy S6. 

Przewidywany termin wybudowania drogi to 2028 r. 

Zaproponowano kolejne spotkania w tych tematach ( spotkanie dla włodarzy gmin, 

przewodniczących RG oraz zainteresowanych radnych ). O terminie będziemy zawiadomieni. 

• Podpisałam umowę zlecenie na wykonanie naprawy zapadniętej studzienki kanalizacji 

deszczowej na wysokości wjazdu na teren myjni samochodowej w pasie ul. Sienkiewicza w 

Strzebielinie ( w ramach bieżącego utrzymania dróg). Wartość zlecenia brutto 8.610 zł. termin 

realizacji do 8.07.2022 r. 

 

 

 

 


